

《单词百科:rcc是什么意思?rcc怎么发音?rcc的解释和用法》

英语单词rcc是什么意思?rcc怎么读?rcc怎么发音?简答网为您整理了rcc的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



rcc的意思

1、abbr.read(er) channel continue(d) 读取通道的延伸;

rcc的双语例句

1、Especially in RCC arch dam, the question of thermal stress is particularly outstanding.

特别对于碾压混凝土拱坝来说, 温度应力问题显得尤为突出.

2、This paper describes the shear failure mechanism of roller compacted concrete (RCC).

探讨了 碾压 混凝土剪切破坏机理.

3、RCC carbon steel actuator keep the damper closed for more than one hour in + 1050 °C.

RCC执行机构碳钢缸体,耐高温,1050°C下可工作一小时.

4、Objective To investigate the effect of Fas and FasL abnormal expression on immune escape mechanism RCC.

目的探讨肾癌系统表达异常对其免疫逃避机制的影响.

5、Those suggest that RCC can enhance mental work capacity.

提示该复方具有提高脑力工作能力之功效.

6、Renal cell carcinoma (RCC) is potential to involve venous sys-tem and to result in acute varicocele.

肾脏细胞癌具有侵犯静脉系统,导致急性精索静脉曲张之潜能.

7、Especially , as a dam construction material , RCC has aroused a revolution in dam construction technology.

特别是用它建造大坝,已导致筑坝技术的变革.

8、VERSION does not include the versions of RCC or Golden Image.

VERSION并不包含RCC或GoldenImage的版本.

9、The rcc package also maintains state and resource information and directs fault recovery actions.

rcc包还会维护状态和资源信息并指示故障恢复要采取的操作.

10、While for the special part and location, we use impact-type roller RCC.

对特殊地段及特殊部位,采用冲击式压路机碾压.

11、Density method is generally adopted for RCC compaction quality control at present.

目前普遍采用的碾压混凝土压实质量控制方法是密度法.

12、The parameters of the shear strength along layers are important stability shear strength test of RCC layer.

碾压混凝土层面原位抗剪试验是提供层面抗剪参数的主要试验方法.

13、 So it needs more research and studying on this RCC dam for the Longtan project.

因此,对龙滩工程的建设,需要做很多的技术研究和方法探索,为工程建设提供参考.

14、 The research of synthetical bed lays technical foundation for the RCC, so it has practical value.

它的研制成功为柔性腕技术发展奠定技术基础,有助于实现柔性腕的产品化和系列化,因此具有较高的实用价值.

15、 Currently no effective treatment could improve the prognosis of patients with metastatic RCC evidently.

目前尚无有效的治疗手段能明显提高转移性肾癌患者的预后.

以上是简答网为您整理的rcc怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关于rcc的用法、rcc的释义、rcc的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/rcc>

